
Svar på interpellation från Socialdemokraterna

Tack för interpellationen.

Biblioteket
Interpellation ställd av Socialdemokraterna: Kommer styret med Knivsta.Nu, Kristdemokraterna
och Sverigedemokraterna stå fast vid sitt förslag att spara på biblioteket även om det leder till
längre väntetider för boklån, färre boktitlar och kraftigt försämrade öppettider?

Vi fortsätter den budgetmodell som använts av föregående styren i Knivsta, det vill säga att man i
februari påbörjar ett utredningsarbete kring vilka konsekvenser den ekonomiska inriktningen får.
Det svaret erhåller vi i maj månad 2023, och först då kan vi ta ställning till om bibliotekets budget
är rimlig eller inte.

Osäkerheten kring de ekonomiska prognoserna är stor, men det vi redan nu ser med säkerhet är
att det i maj kommer bli synnerligen bekymmersamt att få ihop budgeten. Den besparingen på
biblioteket som nu är under utredning måste ställas mot de ekonomiska förutsättningarna som
blir oss givna.
Vi är och fortsätter att vara tydliga med att om alternativen är att spara på skola, vård och
omsorg, vilket många prognoser tyder på, kommer vi alltid att utreda om det finns annat vi kan
göra för att freda välfärden.

Innan budgeten ska tas till hösten kommer vi även ha mer information om förutsättningar för olika
förbättringsförslag.

Ett exempel är ett flexibelt lånesystem utanför ordinarie öppettider, i likhet med den
biblioteksvägg som redan idag används på CIK, vilket kan leda till en ökad tillgänglighet att
hämta böcker.

Med vänlig hälsning,
Matilda Hübinette


